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	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.
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                        Zjednoczona Lewica rusza z kampanią!

                        W niedzielę w Łodzi odbyła się wyborcza konwencja Zjednoczonej Lewicy. Udział wzięli w niej przedstawiciele powiatu jaworskiego, z Pawłem Baczmańskim, dziesiątym na liście ZL w okręgu legnicko-jeleniogórskim  na czele.
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Paweł  Sasiela
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                                    Paweł Baczmański•5 października 2015 o 08:47
                                    Jaka partia taki komentarz :) Pozdrawiam
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                    Przypomnijmy, że Koalicyjny Komitet Wyborczy Zjednoczona Lewica SLD+TR+PPS+UP+Zieloni współtworzą Sojusz Lewicy Demokratycznej, Twój Ruch, Polska Partia Socjalistyczna, Unia Pracy oraz Partia Zieloni. Na łódzkiej konwencji pojawili się liderzy wszystkich ugrupowań skupionych w lewicowej koalicji. Nie zabrakło Leszka Millera, Janusza Palikota czy Małgorzaty Tracz z Partii Zieloni, liderki wrocławskiej listy Zjednoczonej Lewicy.


Konwencję Zjednoczonej Lewicy rozpoczął Włodzimierz Cimoszewicz. Były premier apelował o wsparcie dla Barbary Nowackiej, która na konwencji przedstawiona została jako liderka ugrupowania w kampanii wyborczej i potencjalna kandydatka lewicy skupionej wokół SLD na premiera.


Koalicja zawiązana przez partie lewej strony sceny politycznej postuluje m.in. ponowne uprzemysłowienie kraju, budowę gospodarki z silnymi, dobrze zorganizowanymi związkami zawodowymi, zmianę nastawienia administracji z represyjnej na prewencyjną, zakazu eksmisji na bruk, przywrócenie podatku katastralnego od nieruchomości, przywrócenie podatku spadkowego od wielkich majątków, zmianę prawa bankowego, zmniejszenie liczby posłów, likwidację Senatu czy całkowity rozdział państwa od Kościoła.


Paweł Baczmański, bezpartyjny kandydat z listy Zjednoczonej Lewicy, funkcjonariusz Państwowej Straży Pożarnej w Jaworze i przewodniczący jaworskiego Zarządu Terenowego Związku Zawodowego Strażaków "Florian", w trakcie kilkuminutowej, kuluarowej rozmowy z marszałkiem Sejmu Jerzym Wenderlichem, posłem Cezarym Olejniczakiem oraz byłym ministrem sprawiedliwości Jerzym Jaskiernią, przedstawił problem trwającego wiele miesięcy konfliktu pomiędzy członkami załogi Komendy Powiatowej PSP w Jaworze a Komendantem Powiatowym bryg. Maciejem Płóciennikiem.


Na ręce Marszałka Sejmu zostało złożone pismo dotyczące skargi w sprawie naruszenia zasad wydatkowania środków pieniężnych z funduszu nagród przez Komendanta Powiatowego w KP PSP w Jaworze.
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    Proponuję utrwalać komunizm na Kubie, bo tam coś pęka.
Może jakaś zrzuta na bilet w jedną stronę.
Jeszcze jedno - proszę podać choć jedno państwo, gdzie rządzą socjaliści w którym jest dobrze, bo ja takiego nie znam, wszędzie gdzie rządzili narobili syfu.
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Rada Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ Solidarność mając na uwadze aktualną sytuację, która od dłuższego już czasu utrzymuje się w szeregach formacji Państwowej Straży Pożarnej a za którą Pan jako Komendant Główny PSP w pełni ponosi odpowiedzialność pragnie przypomnieć szereg obietnic i zobowiązań których w ostatnim okresie podjął się Pan podczas spotkań z Krajową Sekcją Pożarnictwa.

Od początku Pana kadencji tj. od 2008 roku obiecywał Pan podnieść grupy zaszeregowania strażakom pełniącym służbę na stanowiskach kierowania (dyżurny operacyjny). Pomimo kilku okazji (2009 i 2012), nie podjął Pan swojego zobowiązania i nie zmienił grup zaszeregowania dla tych stanowisk pomimo, nie byłby to duży skutek finansowy dla ówczesnych środków komend powiatowych i miejskich.

Od roku 2010 dopytujemy się na spotkaniach o nowe ubrania specjalne, ubranie koszarowe oraz umundurowanie wyjściowe. W latach 2006-2007 komisja ówczesnych Komendantów Głównych PSP doprowadziła do przetestowania około 20 kompletów ubrań specjalnych, przygotowanych przez Instytut Medycyny Pracy w Łodzi. Cała dokumentacja została przekazana do Pana dyspozycji a pomimo pozytywnych ocen pracy ówczesnej komisji mundurowej, efektów w formie wdrożenia w życie przygotowanego całościowo projektu nie ma. W ciągu ostatniego roku słyszymy od Pana Komendanta, że projekt ws. nowych umundurowań jest już na ukończeniu.

l

W ostatnim czasie faktycznie zapoznaliśmy się z założeniami do pseudoprojektu rozporządzenia mundurowego, które dostało tak negatywną ocenę, że należałoby się zastanowić nad zmianą skali ocen. Wobec powyższego wnosimy

    ujawnienie składu personalnego Komisji ds. umundurowania (jeżeli taka istnieje)
    ujawnienia protokołów z jej pracy wraz z listami obecności.

Zwracamy się również z zasadniczym pytaniem: kto będzie właścicielem wzorów ubrań przygotowanych przez Komisję – Komendant Główny PSP czy inna instytucja? Pragniemy przypomnieć, że proces weryfikacji ubrań specjalnych i koszarowych rozpoczął się ponad 10 lat temu! Co stawia Państwową Straż Pożarną na pierwszym miejscu w Europie w zakresie przestarzałego przepisu mundurowego (w pełnym zakresie dotyczącym ubrań specjalnych, koszarowych i wyjściowych).

Od roku 2012 sygnalizowaliśmy w rozmowach a następnie w stosownych pismach, że doprowadzenie do wygaszenia załącznika nr 6 rozporządzenia kwalifikacyjnego spowoduje znaczące perturbacje w strukturach służby oraz zachwieje „drabinką awansową”. Pomimo wielu rozwiązań alternatywnych proponowanych przez Krajową Sekcję Pożarnictwa NSZZ”Solidarność”, stanowisko Pana Komendanta w ostateczności doprowadziło do wygaszenia załącznika nr 6 (z dniem 31 grudnia 2013r) oraz do stosownych skutków tego wydarzenia. Dzisiaj między innymi nad przywróceniem stabilności awansowej pracuje stosowna Komisja przy Komendancie Głównym PSP a jej wyniki być może zaczną funkcjonować od przyszłego roku. W tym czasie wielu strażaków pełni służbę na stanowiskach niższych a zatem za stosownie niższe uposażenie niż mogliby ją pełnić. Wygaszeniem załącznika nr 6 doprowadzono do trudności zastępowania osób, które przeszły na emeryturę ze średnich stanowisk kierowniczych. Ta sytuacja na pewno nie prowadzi do wzrostu zaangażowania strażaka w pełnienie służby.

W dalszym ciągu nie rozwiązano sprawy uprawnień, do zajmowania stanowisk związanych z kierowaniem działaniami ratowniczo – gaśniczymi przez techników pożarnictwa, którzy pierwszy stopień oficerski uzyskali po ukończeniu studiów wyższych. Do dnia dzisiejszego Krajowa Sekcja Pożarnictwa NSZZ”Solidarność” nie otrzymała pisemnego stanowiska Komendanta Głównego PSP w sprawie nadawania stopnia aspiranckiego lub oficerskiego strażakom, którzy eksternistycznie zdali egzamin na technika pożarnictwa.

W ciągu ostatnich tygodni odbyły się dwa spotkania z Zastępcą Komendanta Głównego PSP nadbryg. Gustawem Mikołajczykiem, który próbował przedstawić założenia do zmiany przepisu kwalifikacyjnego. Niestety w założeniach tych nie odzwierciedlono projektów na których temat rozmawialiśmy podczas posiedzeń Rady Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ”Solidarność”.

 

Swoją ocenę założeń do przepisu kwalifikacyjnego przedstawianych przez nadbryg. Gustawa Mikołajczyka Krajowa Sekcja Pożarnictwa NSZZ”Solidarnośc” przedkłada w uchwale nr 10/2015. Ocena ta jest tak samo miażdżąca jak w przypadku projektu przepisu mundurowego.

W Baranowie Sandomierskim w sierpniu 2013 r. złożył Pan zapewnienie dotyczące znowelizowania rozporządzenia w sprawie uzyskania pomocy finansowej na zakup lokalu mieszkalnego i zrównania stawki do wysokości przysługującej policjantom – z powyższych deklaracji do dziś strona służbowa się nie wywiązała.

Uprzejmie przypominamy, że do tej pory pomimo Pana wcześniejszych zapewnień m.in. na Walnym Zebraniu Delegatów Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ„Solidarność” który odbył się w miesiącu kwietniu 2014 r. nie zostało podpisane nowe Porozumienie o współpracy pomiędzy Krajową Sekcją Pożarnictwa NSZZ„Solidarność” a Komendantem Głównym PSP.

Kolejny wątek to brak jasnej polityki awansowej przy nadawaniu pierwszego stopnia oficerskiego w szczególności ale także kolejnych – pomimo zapewnień jakie złożył Pan Komendant podczas Rady Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ”Solidarnośc” z 10 lutego br. w Warszawie – informacja którą przekazał Pan Radzie KSP nie miała odzwierciedlenia w tegorocznej akcji awansowej.

Panie Komendancie, Krajowa Sekcja Pożarnictwa NSZZ„Solidarność”, która w swoich szeregach skupia blisko 25% procent funkcjonariuszy Państwowej Straży Pożarnej rozumie że obecne czasy, to czasy ciężkie pod względem finansowym, dlatego też tak długo i cierpliwie prowadziła negocjacje tak ze stroną rządową jak i służbową w sprawach budżetów komend i podwyżek dla funkcjonariuszy. Nie możemy jednak patrzeć dłużej bez jakiejkolwiek reakcji na opieszałość i lekceważenie próśb o zainteresowanie się sprawami codziennej służby, rzeszy ponad siedmiu tysięcy strażaków których Krajowa Sekcja Pożarnictwa NSZZ jest reprezentantem.

Od października 2012 roku prosimy o zainteresowanie się konfliktem jaki zaistniała w Komendzie Powiatowej w Dzierżoniowie. Pomimo kontroli (podobno nadzorowanej przez KG PSP), wielu spotkań w komendzie w Dzierżoniowie oraz w Dolnośląskiej Komendzie Wojewódzkiej PSP do dnia dzisiejszego nie udało się konfliktu rozwiązać. Od blisko roku rozgorzał konflikt w Komendzie Powiatowej PSP w Jaworze. Jedyne co się zmieniło w tym województwie to fakt awansowania Dolnośląskiego Komendanta Wojewódzkiego PSP do stopnia nadbrygadiera.

Od 2006 roku ciągnie się konflikt w województwie pomorskim, gdzie Pomorski Komendant Wojewódzki PSP w sposób stały nęka jedną z funkcjonariuszek PSP. Od 2012r. zaistniał konflikt w Komendzie Powiatowej w Wejherowie. Są to szczególne przykłady, jednak w kilku innych komendach również zdarzały się sytuację godne zainteresowania Komendanta Głównego PSP.

Pomimo wielu dokumentów przedkładanych Panu Komendantowi w obydwu sprawach, nie doprowadził Pan do uspokojenia sytuacji w województwie pomorskim.

Kolejna sytuacja o której był Pan Komendant informowany to wydarzenia w Komendzie Miejskiej PSP w Białymstoku. Jak zatem komentować brak reakcji w związku z listem otwartym ponad dwudziestu podoficerów, którzy poczuli się oszukani. Jest to jeden z ostatnich przykładów braku współpracy z Komendantem Miejskim PSP w Białymstoku, z którym od ponad dwóch lat nie udało się znaleźć porozumienia pomimo kilku spotkań.

Podobne zdarzenia monitorowane przez Krajową Sekcję Pożarnictwa NSZZ”Solidarność” i zgłaszane Panu Komendantowi występują jeszcze w kilku innych województwach i maja różny charakter.

Warto jako przykład podać województwo wielkopolskie, gdzie Wielkopolski Komendant Wojewódzki PSP przeniósł z wynagrodzeń na wydatki rzeczowe w roku 2014 blisko 4 min złotych co stanowiło około 14,5 % wszystkich przeniesionych środków finansowych w całej Państwowej Straży Pożarnej w roku 2014.

Czarę goryczy przelała Pana postawa w dniu 9 kwietnia br. na spotkaniu Rady Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ”Solidarność” z panią Teresą Piotrowską – Minister Spraw Wewnętrznych (na JRG 17 w Warszawie). Pomimo liczb jakie sam Pan Komendant przedstawiał twierdził Pan, że finanse Państwowej Straży Pożarnej są w dobrym stanie i nie ma potrzeby występować o dodatkowe środki. Oczywiście po czasie zauważył Pan Komendant, że powiatowa PSP działa dzięki przesunięciu pieniędzy z funduszu płac w liczbie około 27 min w zł zeszłym roku. Wydaje się, że Pana wiedza w tym temacie jest co najmniej niepełna, ponieważ komendanci wojewódzcy (być może nie wszyscy) boją się informować o stanie faktycznym finansów w komendach powiatowych.

Ukoronowaniem niemocy Pan Komendanta można nazwać bierną postawę przy wniosku Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ”Solidarność” z początku 2014r. o zmianę rozporządzenia o czasie służby strażaków, w którym wystąpiliśmy o dostosowanie rozporządzenia do orzeczenia Trybunału Konstytucyjnego (z wniosku Komisji Krajowej NSZZ”Solidaność”) w sprawie zwrotu czasu wolnego za dni świąteczne w soboty.

Zgodnie z orzeczeniem Trybunału Konstytucyjnego Sejm RP w ubiegłym roku przywrócił w Kodeksie Pracy zasadę zwrotu czasu wolnego za święta wypadające w soboty. Niestety strażacy Państwowej Straży Pożarnej muszą pełnić służbę co najmniej o 16 godzin rocznie dłużej niż inni pracujący w tym Kraju.

Reasumując: nie udało się Panu Komendantowi poprawić warunków ekonomicznych strażaków, nie udało rozwiązać szeregu konfliktów, ponieważ nie chciał Pan Komendant skorzystać ze swoich uprawnień, nie udało się też obronić uprawnień emerytalnych dla nowo zatrudnianych funkcjonariuszy a przy obronie praw do emerytur na starych zasadach strażaków też Pana Komendanta nie dało się zauważyć.

Tak więc z oceny wypełniania obietnic i zobowiązań złożonych przez Pana Komendanta a wykazanych w niniejszym Liście Otwartym, wyłania się następująca konkluzja:

W ferworze ośmioletniej kadencji na stanowisku Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej udało się Panu Komendantowi zapomnieć o Duchu i Sercu naszej służby to jest o Strażakach i Pracownikach Państwowej Straży Pożarnej.
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Uprzejmie przypominamy, że do tej pory pomimo Pana wcześniejszych zapewnień m.in. na Walnym Zebraniu Delegatów Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ„Solidarność” który odbył się w miesiącu kwietniu 2014 r. nie zostało podpisane nowe Porozumienie o współpracy pomiędzy Krajową Sekcją Pożarnictwa NSZZ„Solidarność” a Komendantem Głównym PSP.

Kolejny wątek to brak jasnej polityki awansowej przy nadawaniu pierwszego stopnia oficerskiego w szczególności ale także kolejnych – pomimo zapewnień jakie złożył Pan Komendant podczas Rady Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ”Solidarnośc” z 10 lutego br. w Warszawie – informacja którą przekazał Pan Radzie KSP nie miała odzwierciedlenia w tegorocznej akcji awansowej.

Panie Komendancie, Krajowa Sekcja Pożarnictwa NSZZ„Solidarność”, która w swoich szeregach skupia blisko 25% procent funkcjonariuszy Państwowej Straży Pożarnej rozumie że obecne czasy, to czasy ciężkie pod względem finansowym, dlatego też tak długo i cierpliwie prowadziła negocjacje tak ze stroną rządową jak i służbową w sprawach budżetów komend i podwyżek dla funkcjonariuszy. Nie możemy jednak patrzeć dłużej bez jakiejkolwiek reakcji na opieszałość i lekceważenie próśb o zainteresowanie się sprawami codziennej służby, rzeszy ponad siedmiu tysięcy strażaków których Krajowa Sekcja Pożarnictwa NSZZ jest reprezentantem.

Od października 2012 roku prosimy o zainteresowanie się konfliktem jaki zaistniała w Komendzie Powiatowej w Dzierżoniowie. Pomimo kontroli (podobno nadzorowanej przez KG PSP), wielu spotkań w komendzie w Dzierżoniowie oraz w Dolnośląskiej Komendzie Wojewódzkiej PSP do dnia dzisiejszego nie udało się konfliktu rozwiązać. Od blisko roku rozgorzał konflikt w Komendzie Powiatowej PSP w Jaworze. Jedyne co się zmieniło w tym województwie to fakt awansowania Dolnośląskiego Komendanta Wojewódzkiego PSP do stopnia nadbrygadiera.

Od 2006 roku ciągnie się konflikt w województwie pomorskim, gdzie Pomorski Komendant Wojewódzki PSP w sposób stały nęka jedną z funkcjonariuszek PSP. Od 2012r. zaistniał konflikt w Komendzie Powiatowej w Wejherowie. Są to szczególne przykłady, jednak w kilku innych komendach również zdarzały się sytuację godne zainteresowania Komendanta Głównego PSP.

Pomimo wielu dokumentów przedkładanych Panu Komendantowi w obydwu sprawach, nie doprowadził Pan do uspokojenia sytuacji w województwie pomorskim.

Kolejna sytuacja o której był Pan Komendant informowany to wydarzenia w Komendzie Miejskiej PSP w Białymstoku. Jak zatem komentować brak reakcji w związku z listem otwartym ponad dwudziestu podoficerów, którzy poczuli się oszukani. Jest to jeden z ostatnich przykładów braku współpracy z Komendantem Miejskim PSP w Białymstoku, z którym od ponad dwóch lat nie udało się znaleźć porozumienia pomimo kilku spotkań.

Podobne zdarzenia monitorowane przez Krajową Sekcję Pożarnictwa NSZZ”Solidarność” i zgłaszane Panu Komendantowi występują jeszcze w kilku innych województwach i maja różny charakter.

Warto jako przykład podać województwo wielkopolskie, gdzie Wielkopolski Komendant Wojewódzki PSP przeniósł z wynagrodzeń na wydatki rzeczowe w roku 2014 blisko 4 min złotych co stanowiło około 14,5 % wszystkich przeniesionych środków finansowych w całej Państwowej Straży Pożarnej w roku 2014.

Czarę goryczy przelała Pana postawa w dniu 9 kwietnia br. na spotkaniu Rady Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ”Solidarność” z panią Teresą Piotrowską – Minister Spraw Wewnętrznych (na JRG 17 w Warszawie). Pomimo liczb jakie sam Pan Komendant przedstawiał twierdził Pan, że finanse Państwowej Straży Pożarnej są w dobrym stanie i nie ma potrzeby występować o dodatkowe środki. Oczywiście po czasie zauważył Pan Komendant, że powiatowa PSP działa dzięki przesunięciu pieniędzy z funduszu płac w liczbie około 27 min w zł zeszłym roku. Wydaje się, że Pana wiedza w tym temacie jest co najmniej niepełna, ponieważ komendanci wojewódzcy (być może nie wszyscy) boją się informować o stanie faktycznym finansów w komendach powiatowych.

Ukoronowaniem niemocy Pan Komendanta można nazwać bierną postawę przy wniosku Krajowej Sekcji Pożarnictwa NSZZ”Solidarność” z początku 2014r. o zmianę rozporządzenia o czasie służby strażaków, w którym wystąpiliśmy o dostosowanie rozporządzenia do orzeczenia Trybunału Konstytucyjnego (z wniosku Komisji Krajowej NSZZ”Solidaność”) w sprawie zwrotu czasu wolnego za dni świąteczne w soboty.

Zgodnie z orzeczeniem Trybunału Konstytucyjnego Sejm RP w ubiegłym roku przywrócił w Kodeksie Pracy zasadę zwrotu czasu wolnego za święta wypadające w soboty. Niestety strażacy Państwowej Straży Pożarnej muszą pełnić służbę co najmniej o 16 godzin rocznie dłużej niż inni pracujący w tym Kraju.

Reasumując: nie udało się Panu Komendantowi poprawić warunków ekonomicznych strażaków, nie udało rozwiązać szeregu konfliktów, ponieważ nie chciał Pan Komendant skorzystać ze swoich uprawnień, nie udało się też obronić uprawnień emerytalnych dla nowo zatrudnianych funkcjonariuszy a przy obronie praw do emerytur na starych zasadach strażaków też Pana Komendanta nie dało się zauważyć.

Tak więc z oceny wypełniania obietnic i zobowiązań złożonych przez Pana Komendanta a wykazanych w niniejszym Liście Otwartym, wyłania się następująca konkluzja:

W ferworze ośmioletniej kadencji na stanowisku Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej udało się Panu Komendantowi zapomnieć o Duchu i Sercu naszej służby to jest o Strażakach i Pracownikach Państwowej Straży Pożarnej.
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    Szanowni Państwo czytałem artykuł i komentarze - Powiem wprost koniec z betonami komunistycznymi i ich narybkiem. Jaki ojciec taki syn.
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    Widać kultura zachowana na wysokim poziomie. Co ma ma piernik do wiatraka.
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    Panie Pawle niech Pan nie wdaje się w dyskusję z osobami które nie podpisują się swoim nazwiskiem. Większość z nich to podstawione słupy które nie mają pojęcia o zasadach funkcjonowania państwa. Czytałem Pana ulotkę. Popieram w pełni Pana, że funkcję radnego powinno pełnić się społecznie. Społeczna funkcja radnego to większa gwarancja pracy bez wazeliny organom wykonawczym, WÓJTOM, BURMISTRZOM, STAROSTOM. Dzisiaj funkcja radnego to sposób na życie. Dieta radnego ok. 1000 zł. bez opodadkowania na szczeblu małego miasta lub gminy to skandal. W powiecie Sesja trwa średnio ok. godziny. Średnia dieta ponad 1000 zł. Dlatego popieram Pana wnioski i razem z rodziną i sąsiadami głosujemy na PANA.
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    A Niki to nazwisko podobnie jak jawor 2015? Haha racja gall, istna komedia
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    Dokładnie tak jak powyżej, pseudonim komendant powiatowy nie daje raczej powodów do dyskusji. 3mam kciuki
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    Zgadzam się. Nie słuchać i nie rozmawiać z tymi co się nie podpisują. Swoim nazwiskiem. Komedia
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    Komendant Powiatowy PSP w Jaworze•9 października 2015 o 10:32

    Do tej pory, pomimo pełnionej funkcji starałem się być tylko biernym czytelnikiem forów dyskusyjnych nie dając się prowokować i wciągać w zbędne polemiki. Jednak w związku z tym, że temat straży zaczyna powracać jak bumerang i jest przy każdej sposobności wywoływany zarówno przez osoby lub też osobę ukrywającą się pod różnymi pseudonimami a ostatnio też przez postać zidentyfikowaną, która w sposób wielce nieuprawniony wywołuje temat zagrożenia dla bezpieczeństwa, pozwolę sobie na jednorazowe kilka słów w przedmiocie sprawy. Pewnie wielu z Państwa od razu zada sobie pytanie – dlaczego Ci strażacy nie prowadzą rozmów zmierzających do rozwiązania tej sprawy na swoim podwórku? Pytanie z pozoru proste i banalne, ale i odpowiedź też nie jest  skomplikowana. Najprościej można to ująć słowami piosenki „…bo do tanga trzeba dwojga”. Faktem, któremu nie zaprzeczam jest trwająca od pewnego czasu (i to z premedytacją używam takiego terminu) napięta sytuacja panująca w jaworskiej straży. Chcąc odnieść się do jej meritum zasadnym byłoby zwrócenie uwagi na ciąg pewnych istotnych wydarzeń i ich scharakteryzowanie. Cały problem polega na tym, że z uwagi na prowadzone czynności przez organy ścigania nie wolno mi tego zrobić. Jednak jak pokazuje życie, druga strona może bezkrytycznie wywoływać różne tematy w takiej formie z jaką mamy tutaj do czynienia. Oczywiście, że uprawnionej krytyce należy poddawać poczynania osób publicznych czy też instytucji. Tylko, że krytyka ta powinna w swej treści być obiektywna i merytoryczna. Osoba firmująca się imieniem i nazwiskiem strażaka tut. komendy zdaje się całkowicie bagatelizować tą zasadę. A wywołany przez nią temat zagrożenia dla podstaw bezpieczeństwa wymaga już reakcji. Ubolewam niezmiernie nad formą, którą posługuje się ta osoba – najprawdopodobniej główna postać powyższego artykułu. Kieruje ona zarazem pytanie  - kto i co zrobił, żeby pomóc jaworskim strażakom w rozwiązaniu tego problemu? Może to zabrzmi mało poważnie, ale cóż, skoro nie ma chęci do prowadzenia merytorycznego dialogu z jej strony, to zadam tutaj, tak na forum publicznym, również pytanie – a co ten Pan zrobił w kierunku rozwiązania tej sytuacji poza pisaniem bezzasadnych skarg kierowanych do różnych instytucji i podmiotów, niejednokrotnie zawierających pomówienia i insynuacje, przekraczając przy tym bariery przyzwoitości. Faktem jest, że dzięki takiemu postępowaniu jaworska straż została poddana wielu czynnościom kontrolnym i sprawdzającym, których wyniki są również w posiadaniu skarżącego. Osobiście cieszę się z tego, bo kontrole, które uważam za słuszne co do samej istoty, i odpowiedzi na złożone skargi wykazały bezzasadność doniesień strony skarżącej. Jednak, jak pokazuje chociażby ten artykuł to wszystko jest nie po myśli tej osoby, której nadrzędnym celem jest eskalacja sytuacji i permanentne wywoływanie różnych tematów na zasadzie „odgrzewania kotletów”. Warto tylko zaznaczyć, iż nieustanne skargi kierowane do jednostek nadrzędnych i różnych innych instytucji odnoszą się do zagadnień często sprzed kilku lat, które wcześniej nie budziły wątpliwości, co do ich prawości również u organizacji związkowych broniących praw strażaków i pracowników tut. Komendy, a często nawet realizowanych w uzgodnieniu z nimi. Prawda jest również taka, że faktyczny konflikt wcale nie dotyczy wszystkich strażaków i pracowników tut. Komendy. Forum to nie miejsce do słownych przepychanek dot. zagadnień służbowych i nie będę tego robił. Jednak pozwolę sobie na wyrażenie własnej opinii. A mianowicie, uzewnętrznianie tych tematów wskazuje na brak woli i chęci do merytorycznego i rzeczowego dialogu. Nie chcę przytaczać konkretnych przykładów, bo jak wcześniej napisałem, to nie jest miejsce i czas do tego. Ale jestem przekonany, że niebawem zostaną obnażone prawdziwe cele tych działań. Jednocześnie wobec próby wywoływania w świadomości odbiorców poczucia zagrożenia, którą uważam za bardzo nieetyczną, pragnę zapewnić Państwa – mieszkańców powiatu jaworskiego, że Komenda Powiatowa PSP w Jaworze w należyty sposób realizuje nałożone na nią ustawowe zadania. Zdecydowanie podkreślam, iż nie podejrzewam żadnego strażaka o to by na złość przełożonemu mógł przyczynić się do obniżenia poziomu bezpieczeństwa, co jak rozumiem z treści jednego z komentarzy zakłada jego autor. Priorytetem przyjętych kierunków działania jest właściwe i profesjonalne a zarazem szeroko pojmowane wyposażenie w sprzęt i narzędzia ratownicze i odpowiednie przygotowanie strażaków do realizacji powierzonych zadań. Na zakończenie pozostaje mi tylko zaapelować do osób, które są uczestnikami, czy też odbiorcami tego forum o powściągliwość w wyrażaniu pochopnych opinii bez pełnej znajomości szeregu istotnych kwestii.
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    Ewa KopaczzKomendant Powiatowy PSP w Jaworze•11 października 2015 o 08:45

    Potrzeba nam takich ludzi, ludzie drugiego gatunku muszą znać swoje miejsce.
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        Potrzeba nam takich ludzi, ludzie drugiego gatunku muszą znać swoje miejsce.
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    ;)Komendant Powiatowy PSP w Jaworze•10 października 2015 o 10:18

    Tylko kto ma czuć się winny ...uderz w stół a nożyce się odezwa :)
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        Tylko kto ma czuć się winny ...uderz w stół a nożyce się odezwa :)
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    BuhahaKomendant Powiatowy PSP w Jaworze•10 października 2015 o 09:10

    Znowu to samo :( zero poczucia winy. Żal

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Znowu to samo :( zero poczucia winy. Żal
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    :)Komendant Powiatowy PSP w Jaworze•9 października 2015 o 12:17

    W czasie pracy na portalu ?
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        W czasie pracy na portalu ?
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    AutorKomendant Powiatowy PSP w Jaworze•9 października 2015 o 11:31

    A imię i nazwisko ?
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        A imię i nazwisko ?
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    Ciekawy•9 października 2015 o 08:32

    Zapytano o jaworskich strażaków i cisza.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]7
    Lubię to: 7
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Zapytano o jaworskich strażaków i cisza.
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    ciekawyCiekawy•9 października 2015 o 09:49

    No jasne, że nie mam. Chciałem rozmowy o czymś innym
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        No jasne, że nie mam. Chciałem rozmowy o czymś innym
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    ciekawyCiekawy•9 października 2015 o 08:55

    To jest właśnie skorzystanie z czyjegoś nika. Mała różnica, mój jest z małej litery:)

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        To jest właśnie skorzystanie z czyjegoś nika. Mała różnica, mój jest z małej litery:)
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    Ciekawyciekawy•9 października 2015 o 09:42

    Skoro jest PAN taki ciekawy to proszę się wypowiedziec. Chyba że jest PAN kolejną osoba która w tym temacie nie ma nic do powiedzenia?
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        Skoro jest PAN taki ciekawy to proszę się wypowiedziec. Chyba że jest PAN kolejną osoba która w tym temacie nie ma nic do powiedzenia?
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    ciekawyciekawy•9 października 2015 o 09:35

    A to pytanie do mnie? Nie jest trafione
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        A to pytanie do mnie? Nie jest trafione
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    Ciekawyciekawy•9 października 2015 o 09:12

    Tak brzmi odpowiedź na temat strażaków ?
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        Tak brzmi odpowiedź na temat strażaków ?
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    Portal staje się pro PO
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        Portal staje się pro PO
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    ???•6 października 2015 o 10:35

    Czy ktoś widzi problem jaworskich strażaków ?
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        Czy ktoś widzi problem jaworskich strażaków ?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: -]
    -???•6 października 2015 o 12:54

    Ktoś coś mówił???
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        Ktoś coś mówił???
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    ciekawy•5 października 2015 o 23:03

    Za jakimi zmianami w prawie bankowym pan postuluje? Temat dość interesujący chyba dla wielu
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        Za jakimi zmianami w prawie bankowym pan postuluje? Temat dość interesujący chyba dla wielu
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    gadciekawy•9 października 2015 o 06:08

    Ciekawe ciekawy dlaczego taki dokuczliwy jesteś. Baczmanski dajesz się podpuscic a jakiś jeden pacan, który i tak na ciebie nie zaglosuje robi sobie z ciebie żarty. Podpisuje się pod różnymi nikami i uzywa do woli.  Jakbys nie odpowiedział będzie źle.  Najlepsze dla niego będzie wyprowadzenie go z równowagi ciszą
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        Ciekawe ciekawy dlaczego taki dokuczliwy jesteś. Baczmanski dajesz się podpuscic a jakiś jeden pacan, który i tak na ciebie nie zaglosuje robi sobie z ciebie żarty. Podpisuje się pod różnymi nikami i uzywa do woli.  Jakbys nie odpowiedział będzie źle.  Najlepsze dla niego będzie wyprowadzenie go z równowagi ciszą
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    ciekawygad•9 października 2015 o 07:11

    Do dokuczliwości mi      daleko. Nie mam potrzeby używania kilku ników. A uwaga cenna lepiej przemilczeć
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        Do dokuczliwości mi      daleko. Nie mam potrzeby używania kilku ników. A uwaga cenna lepiej przemilczeć
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    Paweł Baczmańskigad•9 października 2015 o 06:21

    Jestem otwarty na krytykę ona mobilizuje mnie do działania :) Dziękuje Panu za spostrzeżenia :)
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        Jestem otwarty na krytykę ona mobilizuje mnie do działania :) Dziękuje Panu za spostrzeżenia :)
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    Paweł Baczmańskiciekawy•7 października 2015 o 22:00

    Na początku chciałbym przeprosić że odpisuje dopiero dzisiaj ale wczoraj miałem służbę i dodanie komentarza skutkować by mogło jakimiś konsekwencjami ;) przechodząc do meritum sprawy przeciwny jestem wysokooprocentowanym kredytom, które  traktuje jak lichwe ...po drugie jestem Polakiem i chciałbym aby kredyty udzielane były jedynie w naszej walucie :)
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        Na początku chciałbym przeprosić że odpisuje dopiero dzisiaj ale wczoraj miałem służbę i dodanie komentarza skutkować by mogło jakimiś konsekwencjami ;) przechodząc do meritum sprawy przeciwny jestem wysokooprocentowanym kredytom, które  traktuje jak lichwe ...po drugie jestem Polakiem i chciałbym aby kredyty udzielane były jedynie w naszej walucie :)
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    Paweł BaczmańskiPaweł Baczmański•8 października 2015 o 21:40

    ..... A co z euro zakladajac, że Polska przyjmie tą walutę? Jak Pan to postrzega? Jakie są aaktualne warunki udzielania kredytu w euro? ----to nie Pan???
Jeśli wywiad brytyjski nie jest w stanie rozróżnić uchodźców czy emigrantów którzy przede wszystkim są islamistami to tym bardziej ja tego nie zrobię :) 
Uważam, że na ta chwilę branie kredytu w innej walucie jak w pl jest ryzykowne nie tylko dla biorących kredyt ale także dla państwa. Weźmy przykład "frankowiczów" i uczmy się na błędach. Jednocześnie uważam że obracanie polskim złotym "napędzi" rynek.
Pozdrawiam

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]41
    Lubię to: 41
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        ..... A co z euro zakladajac, że Polska przyjmie tą walutę? Jak Pan to postrzega? Jakie są aaktualne warunki udzielania kredytu w euro? ----to nie Pan???
Jeśli wywiad brytyjski nie jest w stanie rozróżnić uchodźców czy emigrantów którzy przede wszystkim są islamistami to tym bardziej ja tego nie zrobię :) 
Uważam, że na ta chwilę branie kredytu w innej walucie jak w pl jest ryzykowne nie tylko dla biorących kredyt ale także dla państwa. Weźmy przykład "frankowiczów" i uczmy się na błędach. Jednocześnie uważam że obracanie polskim złotym "napędzi" rynek.
Pozdrawiam
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    kredytofranekPaweł Baczmański•8 października 2015 o 21:08

    Przecież Pan się nie odnosi do żadnych konkretów ani do tematów, co do których padają tu jasne pytania. Czy Polska jest gotowa na przyjęcie euro, czy też nie to inna sprawa, o którą nawet nie pytałem. Napływ islamistów, czy emigrantów? To pewna mała  ale i istotna różnica, której Pan nie postrzega. Jak dla mnie to jest masło maślane. Raz chce Pan kredytów w pln z powodu narodowości polskiej a potem pisze Pan o ryzyku brania kredytów walutowych z powodu zagrożenia wyjścia ze wspólnoty niektórych państw. A Szwajcaria i frank? Wzrost jego ceny nie spowodowało wyjście tego kraju ze wspólnoty bo i do niej nie wchodziła. Dobrze podsumował to "ciekawy". Cieszy mnie tylko to, że nie spotkałem na swojej drodze takich "doradcow". Życzę powodzenia w czarowaniu ale innych i zerowego ryzyka kredytowego. Żegnam.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Przecież Pan się nie odnosi do żadnych konkretów ani do tematów, co do których padają tu jasne pytania. Czy Polska jest gotowa na przyjęcie euro, czy też nie to inna sprawa, o którą nawet nie pytałem. Napływ islamistów, czy emigrantów? To pewna mała  ale i istotna różnica, której Pan nie postrzega. Jak dla mnie to jest masło maślane. Raz chce Pan kredytów w pln z powodu narodowości polskiej a potem pisze Pan o ryzyku brania kredytów walutowych z powodu zagrożenia wyjścia ze wspólnoty niektórych państw. A Szwajcaria i frank? Wzrost jego ceny nie spowodowało wyjście tego kraju ze wspólnoty bo i do niej nie wchodziła. Dobrze podsumował to "ciekawy". Cieszy mnie tylko to, że nie spotkałem na swojej drodze takich "doradcow". Życzę powodzenia w czarowaniu ale innych i zerowego ryzyka kredytowego. Żegnam.
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    Paweł BaczmańskiPaweł Baczmański•8 października 2015 o 20:08

    Polska na tą chwilę nie jest w stanie przyjąć euro po prostu nie jesteśmy jeszcze na to gotowi. Jeśli chodzi o Islamistów to ich napływ spowodowany jest przede wszystkim słowami Angeli Merkel, która według mojej oceny liczyła na tanią siłę roboczą (jednak się przeliczyła). Uważam, że to trudny czas dla istnienia UE, a niektóre z państw członkowskich myślą o wyjściu ze wspólnoty.Dlatego tez branie kredytów w obcej walucie uważam za ryzyko. Po prostu patrzę w przyszłość i wolę się miło zaskoczyć jak niemiło rozczarować.Pozdrawiam :)
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        Polska na tą chwilę nie jest w stanie przyjąć euro po prostu nie jesteśmy jeszcze na to gotowi. Jeśli chodzi o Islamistów to ich napływ spowodowany jest przede wszystkim słowami Angeli Merkel, która według mojej oceny liczyła na tanią siłę roboczą (jednak się przeliczyła). Uważam, że to trudny czas dla istnienia UE, a niektóre z państw członkowskich myślą o wyjściu ze wspólnoty.Dlatego tez branie kredytów w obcej walucie uważam za ryzyko. Po prostu patrzę w przyszłość i wolę się miło zaskoczyć jak niemiło rozczarować.Pozdrawiam :)
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: ciekawy]
    ciekawyPaweł Baczmański•8 października 2015 o 18:47

    słabo coś pan wypada w tym przekonywaniu kandydacie. Warto dokładnie się zastanowić nad ...... postulatem zmniejszenia liczby posłów. Myślę, że to doby postulat. Szkoda czasu. Pozdrawiam .... kredytofranka
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        słabo coś pan wypada w tym przekonywaniu kandydacie. Warto dokładnie się zastanowić nad ...... postulatem zmniejszenia liczby posłów. Myślę, że to doby postulat. Szkoda czasu. Pozdrawiam .... kredytofranka
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    kredytofranekPaweł Baczmański•8 października 2015 o 18:02

    A co do kredytów mają islamiści? Odbiegamy od tematu? To proszę przybliżyć mi tą politykę Niemiec. Jestem bardzo ciekawy tego, może uzupełnię  swoją, zapewne w porownaniu do Pana, skromną  wiedzą. Z doradztwa kredytowego też, bo jak widać to i to też ma Pan opanowane perfekt. A co z euro zakladajac, że Polska przyjmie tą walutę? Jak Pan to postrzega? Jakie są aaktualne warunki udzielania kredytu w euro?
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        A co do kredytów mają islamiści? Odbiegamy od tematu? To proszę przybliżyć mi tą politykę Niemiec. Jestem bardzo ciekawy tego, może uzupełnię  swoją, zapewne w porownaniu do Pana, skromną  wiedzą. Z doradztwa kredytowego też, bo jak widać to i to też ma Pan opanowane perfekt. A co z euro zakladajac, że Polska przyjmie tą walutę? Jak Pan to postrzega? Jakie są aaktualne warunki udzielania kredytu w euro?
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    Paweł BaczmańskiPaweł Baczmański•8 października 2015 o 17:32

    Jeśli interesuje się Pan polityka zagraniczną to powinien Pan wiedzieć że przez zła politykę Niemiec doszło do  "zachwiania" istnienia UE.Dlatego też teraz nie polecalbym brania kredytów np w euro...
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        Jeśli interesuje się Pan polityka zagraniczną to powinien Pan wiedzieć że przez zła politykę Niemiec doszło do  "zachwiania" istnienia UE.Dlatego też teraz nie polecalbym brania kredytów np w euro...
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    kredytofranekPaweł Baczmański•8 października 2015 o 17:03

    Gość mnie rozwalił. Normalnie islamiści będą udzielac nam kredytów... w wielbłądach hehe. Masz prawo wyboru. To twój problem. Chcesz w pln to bierz i ... może nie ryzykujesz. A jeśli Polska przyjmie euro to co? Taka opcja odpowiada?
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        Gość mnie rozwalił. Normalnie islamiści będą udzielac nam kredytów... w wielbłądach hehe. Masz prawo wyboru. To twój problem. Chcesz w pln to bierz i ... może nie ryzykujesz. A jeśli Polska przyjmie euro to co? Taka opcja odpowiada?
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    Paweł BaczmańskiPaweł Baczmański•8 października 2015 o 16:25

    Kredyty w złotych są mniej ryzykowne ...tym bardziej w dzisiejszych ciezkich dla Europy czasach ....napływ islamistów może się różnie skończyć ....nie chodzi mi o PL ale całą UE...
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        Kredyty w złotych są mniej ryzykowne ...tym bardziej w dzisiejszych ciezkich dla Europy czasach ....napływ islamistów może się różnie skończyć ....nie chodzi mi o PL ale całą UE...
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    ciekawyPaweł Baczmański•8 października 2015 o 00:19

    Oj niech Pan nie przesadza, chyba bardziej wtedy jeśli by Pan do pożaru nie pojechał. A odnosnie kredytów uwaza Pan, że nie jest Polakiem ten, który  zaciąga kredyt w walucie? W wielu przypadkach są to względy ekonomiczne i raczej narodowość nie ma z tym nic wspólnego. To jest wybór kredytobiorcy, a narzucanie waluty czy też pozbawienie go tego wyboru chyba nie jest przejawem demokracji
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        Oj niech Pan nie przesadza, chyba bardziej wtedy jeśli by Pan do pożaru nie pojechał. A odnosnie kredytów uwaza Pan, że nie jest Polakiem ten, który  zaciąga kredyt w walucie? W wielu przypadkach są to względy ekonomiczne i raczej narodowość nie ma z tym nic wspólnego. To jest wybór kredytobiorcy, a narzucanie waluty czy też pozbawienie go tego wyboru chyba nie jest przejawem demokracji
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    jagaciekawy•6 października 2015 o 17:43

    I odpowiedzi brak. A też jestem ciekawa. A do tego po co kandydować na posla skoro jednym z postulatów ZL jest zmniejszenie liczby posłów?
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        I odpowiedzi brak. A też jestem ciekawa. A do tego po co kandydować na posla skoro jednym z postulatów ZL jest zmniejszenie liczby posłów?
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    ciekawyjaga•6 października 2015 o 21:53

    Dobre hehe. Gdzieś przepadł. Może realizuje zmniejszenie ilości posłów

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Dobre hehe. Gdzieś przepadł. Może realizuje zmniejszenie ilości posłów
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    http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/5313/strazacy-bez-zaufania-do-dzialalnosci-komendanta
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    Czytający...•5 października 2015 o 22:38

    A żyłem nadzieją, że malkontent strażacki nie wróci. To już jakaś paranoja. No ale korzystając z okazji zapytam Pana kandydata - jak wg niego ma wyglądać rozdział Panstwa od Kosciola?
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        A żyłem nadzieją, że malkontent strażacki nie wróci. To już jakaś paranoja. No ale korzystając z okazji zapytam Pana kandydata - jak wg niego ma wyglądać rozdział Panstwa od Kosciola?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Paweł Baczmański]
    Paweł BaczmańskiCzytający•8 października 2015 o 21:13

    Jeśli chodzi o państwo i kościół uważam, że powinny ze sobą współpracować jednak na ściśle określonych warunkach. 

Przechodząc do mojego startu w wyborach chciałbym podkreślić, że kieruję się przede wszystkim poprawą bezpieczeństwa.Uważam, że w powiecie jaworskim poprzez długotrwały konflikt pomiędzy komendantem PSP a większą częścią załogi w niedługim czasie może dojść do tragedii. Dlatego tez pragnę zadać pytanie kto i co zrobił, żeby pomóc jaworskim strażakom w rozwiązaniu tego problemu?

Jeśli chodzi o "ofiarę" chodzi mi o wszystkie "datki" np. w niektórych parafiach są cenniki (pogrzeb) - co łaska min 300zł ...tak ma to wyglądać?? 

Następne - lekcje religii powinny odbywać się w szkole lub salkach katechetycznych jednak Ksiądz powinien głosić słowo Boże za darmo :)  

Na zakończenie dodam że nic nie obiecuje... chciałbym jedynie wiedzieć i czuć, że Państwo są bezpieczni...
Pozdrawiam Paweł

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]43
    Lubię to: 43
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Jeśli chodzi o państwo i kościół uważam, że powinny ze sobą współpracować jednak na ściśle określonych warunkach. 
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    CzytającyCzytający•8 października 2015 o 09:17

    Typowe pitu - pitu. Jak dla mnie żadnych konkretów tylko wata słowna. Nie bardzo rozumiem co ma „elastyczność” Kościoła z rozdziałem od Państwa. To jest chyba sprawa podejścia części księży i przekładanie tego na cały Kościół ma się do tego jak przysłowiowy piernik do wiatraka. A kto Księdzu zabrania interesowania się polityką? To taki sam człowiek jak pan i ja. Podążając tym kierunkiem można powiedzieć, że nie podoba mi się to, że strażacy interesują się polityką. Ponoć to formacja apolityczna, a jak widać nie, bo sam pan się nią firmuje. I to akurat uważam za, ujmując dyplomatycznie – brak gustu i dobrego smaku. I nie chodzi mi o to, że jestem temu przeciwny, aby przedstawiciele formacji mundurowych włączali się w politykę. Jednak kategorycznie nie powinni się afiszować taką przynależnością. Ocena na świadectwie z religii? Chce pan zniesienia ocen z tego przedmiotu, czy zniesienia religii w szkołach? Na czym ma polegać świeckość szkoły? Bo tego zupełnie nie pojmuję podobnie jak i tematu „ofiary”. Co to ma wspólnego z rozdziałem Państwa od Kościoła? O ile wiem "ofiara" jest dobrowolna i nikt pana ani nikogo nie zmusza do tego, aby rzucać coś na tacę. Wybór każdego katolika. Ważniejsze jest to czy ma funkcjonować fundusz kościelny, w jaki sposób winno być realizowanie kompensowanie religii, czy też nauki duchownych. Proszę nie mydlić oczu, tylko jeżeli ma pan coś do powiedzenia to rzeczowo. W takim przypadku zgadzam się z forumowiczem „dom” – „Bla, bla, bla, typowe polityczne gadanie. jestem za tym i za tamtym też. Wszystko obiecam, wszystko spełnię, tylko mnie wybierzcie”.
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        Typowe pitu - pitu. Jak dla mnie żadnych konkretów tylko wata słowna. Nie bardzo rozumiem co ma „elastyczność” Kościoła z rozdziałem od Państwa. To jest chyba sprawa podejścia części księży i przekładanie tego na cały Kościół ma się do tego jak przysłowiowy piernik do wiatraka. A kto Księdzu zabrania interesowania się polityką? To taki sam człowiek jak pan i ja. Podążając tym kierunkiem można powiedzieć, że nie podoba mi się to, że strażacy interesują się polityką. Ponoć to formacja apolityczna, a jak widać nie, bo sam pan się nią firmuje. I to akurat uważam za, ujmując dyplomatycznie – brak gustu i dobrego smaku. I nie chodzi mi o to, że jestem temu przeciwny, aby przedstawiciele formacji mundurowych włączali się w politykę. Jednak kategorycznie nie powinni się afiszować taką przynależnością. Ocena na świadectwie z religii? Chce pan zniesienia ocen z tego przedmiotu, czy zniesienia religii w szkołach? Na czym ma polegać świeckość szkoły? Bo tego zupełnie nie pojmuję podobnie jak i tematu „ofiary”. Co to ma wspólnego z rozdziałem Państwa od Kościoła? O ile wiem "ofiara" jest dobrowolna i nikt pana ani nikogo nie zmusza do tego, aby rzucać coś na tacę. Wybór każdego katolika. Ważniejsze jest to czy ma funkcjonować fundusz kościelny, w jaki sposób winno być realizowanie kompensowanie religii, czy też nauki duchownych. Proszę nie mydlić oczu, tylko jeżeli ma pan coś do powiedzenia to rzeczowo. W takim przypadku zgadzam się z forumowiczem „dom” – „Bla, bla, bla, typowe polityczne gadanie. jestem za tym i za tamtym też. Wszystko obiecam, wszystko spełnię, tylko mnie wybierzcie”.
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    Paweł BaczmańskiCzytający•7 października 2015 o 22:30

    Jestem katolikiem wierze w Boga  ...uważam że kościół to ludzie którzy go tworza dlatego też nie dziele...Chciałbym żeby kościół był bardziej elastyczny widząc "inne" bardziej nowoczesne spojrzenie na świat Papieża wierze że będzie dobrze :) Jedyne co mi się nie podoba to to, że księża tak bardzo interesują się polityką, ocena z religii na świadectwie, oraz "ofiarą", która jest  nieopodatkowana:)
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        Jestem katolikiem wierze w Boga  ...uważam że kościół to ludzie którzy go tworza dlatego też nie dziele...Chciałbym żeby kościół był bardziej elastyczny widząc "inne" bardziej nowoczesne spojrzenie na świat Papieża wierze że będzie dobrze :) Jedyne co mi się nie podoba to to, że księża tak bardzo interesują się polityką, ocena z religii na świadectwie, oraz "ofiarą", która jest  nieopodatkowana:)
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    CzytającyCzytający•6 października 2015 o 19:16

    :) zdarza się, spoko. Poczekamy  w takim razie na wypowiedź,  jak widzi to kandydat. Chyba, że nie widzi ; ) lub dla dobra obywateli zastanawia się nad "dobrą" odpowiedzią
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        :) zdarza się, spoko. Poczekamy  w takim razie na wypowiedź,  jak widzi to kandydat. Chyba, że nie widzi ; ) lub dla dobra obywateli zastanawia się nad "dobrą" odpowiedzią
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Pies Jabby]
    Pies JabbyCzytający•6 października 2015 o 17:55

    Fakt. Moja pomyłka z tym rozdziałem religii od Kościoła ;)
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        Fakt. Moja pomyłka z tym rozdziałem religii od Kościoła ;)
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    CzytającyCzytający•6 października 2015 o 17:07

    Masz rację:) z tym,  że nie chodzi o rozdział religii od Kościoła tylko Państwa od Kościoła.  Ale chciałbym poznać i w sumie chyba nie tylko ja jego pogląd na to, może ułatwi to mi glosowanie
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        Masz rację:) z tym,  że nie chodzi o rozdział religii od Kościoła tylko Państwa od Kościoła.  Ale chciałbym poznać i w sumie chyba nie tylko ja jego pogląd na to, może ułatwi to mi glosowanie
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    Pies JabbyCzytający•6 października 2015 o 08:58

    Niedługo (jak imigranci rozpoczną politykę roszczeniową) powstanie kalifat dolnośląski i nie będziesz miał problemu z rozdziałem religii od Kościoła
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        Niedługo (jak imigranci rozpoczną politykę roszczeniową) powstanie kalifat dolnośląski i nie będziesz miał problemu z rozdziałem religii od Kościoła
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    Rak•5 października 2015 o 13:46

    Jak zwykle lepiej skupić się na tym kto skąd, a nie na tym jakie sprawy podejmuje.
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        Jak zwykle lepiej skupić się na tym kto skąd, a nie na tym jakie sprawy podejmuje.
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    Pies JabbyRak•6 października 2015 o 08:55

    Może dlatego, że lewica jak zwykle podejmuje wywrotowe (z braku lepszych) tematy dotyczące np. "małżeństw homoseksualnych". Przepraszam ale tak mi się kojarzy dzisiejsza lewica.
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        Może dlatego, że lewica jak zwykle podejmuje wywrotowe (z braku lepszych) tematy dotyczące np. "małżeństw homoseksualnych". Przepraszam ale tak mi się kojarzy dzisiejsza lewica.
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    0+=Rak•5 października 2015 o 13:51

    Ja osobiście nie marzę o tęczy z kwiatów w Jaworze. Bo niczego innego spodziewać się po lewicy raczej nie można.
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        Ja osobiście nie marzę o tęczy z kwiatów w Jaworze. Bo niczego innego spodziewać się po lewicy raczej nie można.
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    ok0+=•5 października 2015 o 16:43

    Brawo Panie Pawle, trzymam kciuki za udany start w wyborach!
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        Brawo Panie Pawle, trzymam kciuki za udany start w wyborach!
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    Paweł Baczmanski0+=•5 października 2015 o 15:40

    Jeśli taka tęcza byłaby symbolem pojednania wszystkich partii politycznych i wspólnego działania dla dobra ludzi (przede wszystkim obywateli pow.jaworskiego)podpisze się pod tym dwoma rękoma.
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        Jeśli taka tęcza byłaby symbolem pojednania wszystkich partii politycznych i wspólnego działania dla dobra ludzi (przede wszystkim obywateli pow.jaworskiego)podpisze się pod tym dwoma rękoma.
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    dom•5 października 2015 o 09:40

    A ja mam pytanie. Czy nasz kandydat to się raczej wpisuje w nurt pana Cimoszewicza, tzn. Europa i zachód, czy w proputinowskie gadanie pana Millera. Myślę, że to ważne dla wielu wyborców.
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        A ja mam pytanie. Czy nasz kandydat to się raczej wpisuje w nurt pana Cimoszewicza, tzn. Europa i zachód, czy w proputinowskie gadanie pana Millera. Myślę, że to ważne dla wielu wyborców.
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    Paweł Baczmańskidom•5 października 2015 o 16:25

    Szanuje obu Panów jednak z racji że jestem stosunkowo młodym człowiekiem (34) moja wizja Polski jest inna.Uważam że powinniśmy otworzyć się na Europę ale także patrzeć na Rosję nie żyć przeszłością a patrzeć w przyszłość :)
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        Szanuje obu Panów jednak z racji że jestem stosunkowo młodym człowiekiem (34) moja wizja Polski jest inna.Uważam że powinniśmy otworzyć się na Europę ale także patrzeć na Rosję nie żyć przeszłością a patrzeć w przyszłość :)
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                [image: dom]
    domPaweł Baczmański•6 października 2015 o 11:27

    Bla, bla, bla, typowe polityczne gadanie. jestem za tym i za tamtym też. Wszystko obiecam, wszystko spełnię, tylko mnie wybierzcie.
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        Bla, bla, bla, typowe polityczne gadanie. jestem za tym i za tamtym też. Wszystko obiecam, wszystko spełnię, tylko mnie wybierzcie.
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    •Udostępnij•
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    Pies Jabbydom•5 października 2015 o 09:47

    Tak naprawdę nie ma to absolutnie żadnego znaczenia. Wszystkie te partyjki to przysłowiowy jeden ***. I do tego komunistyczny.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]21
    Lubię to: 21
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Tak naprawdę nie ma to absolutnie żadnego znaczenia. Wszystkie te partyjki to przysłowiowy jeden chuj. I do tego komunistyczny.
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    dariuszPies Jabby•5 października 2015 o 11:32

    No właśnie nic mu się nie pomieszało tylko wraca do korzeni.
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        No właśnie nic mu się nie pomieszało tylko wraca do korzeni.
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Lubię to!
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    Odpowiedz
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    domPies Jabby•5 października 2015 o 09:52

    Eeee, powoli. PPS to zawsze byli uczciwi patrioci mordowani w UBeckich katowniach. No właśnie dla mnie ma znaczenie, czy ta lewica jest proputinowska i zależna od Moskwy, czy europejska i niezależna od Putina. Bo jak się posłucha Millera, to jakby mu coś się na starość pomieszało we łbie. Podobnie Iwiński. Rusofilstwo aż ocieka.
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        Eeee, powoli. PPS to zawsze byli uczciwi patrioci mordowani w UBeckich katowniach. No właśnie dla mnie ma znaczenie, czy ta lewica jest proputinowska i zależna od Moskwy, czy europejska i niezależna od Putina. Bo jak się posłucha Millera, to jakby mu coś się na starość pomieszało we łbie. Podobnie Iwiński. Rusofilstwo aż ocieka.
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    KORWiN•5 października 2015 o 07:07

    A na drzewach zamiast liści będą wisieć komuniści
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        A na drzewach zamiast liści będą wisieć komuniści
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    PrawicowiecKORWiN•5 października 2015 o 10:16

    Niestety na tego czerwonego raka, który dręczy naszą ojczyznę od 70-ciu lat nie ma juz chyba innego sposobu. Dzień sznura się zbliża!
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        Niestety na tego czerwonego raka, który dręczy naszą ojczyznę od 70-ciu lat nie ma juz chyba innego sposobu. Dzień sznura się zbliża!
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    allPrawicowiec•5 października 2015 o 16:59

    zielony to niedojrzały czerwony
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        zielony to niedojrzały czerwony
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    Paweł BaczmańskiPrawicowiec•5 października 2015 o 16:27

    Jeśli będziemy oceniać ludzi i dzielić ich na czerwonych zielonych czy niebieskich to faktycznie nasz koniec jest bliski...
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        Jeśli będziemy oceniać ludzi i dzielić ich na czerwonych zielonych czy niebieskich to faktycznie nasz koniec jest bliski...
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    Paweł BaczmańskiKORWiN•5 października 2015 o 08:47

    Jaka partia taki komentarz :) Pozdrawiam
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        Jaka partia taki komentarz :) Pozdrawiam
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    Pies JabbyPaweł Baczmański•5 października 2015 o 09:48

    Zgadzam się że SLD nie można w inny sposób skomentować.
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        Zgadzam się że SLD nie można w inny sposób skomentować.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    









            

        

        

        
            
                Publikowane komentarze są prywatnymi opiniami użytkowników portalu. jawor24h.pl nie ponosi odpowiedzialności za treść opinii.

            

        

    


        

                
            

  

        
        
        
    



    
        
Reklama


    
    
    
    


        

    Popularne tagi

    wybory samorządowe wybory 2024 wybory policja cisza wyborcza Miedź Legnica trener remont orlika wyniki wyborów do rady… burmistrz Jawora Orlik 2012 Fortuna 1 Liga  wyniki wyborów do rady… muzeum 



    Najczęściej komentowane

    	
                
                    
                        Za kulisami samorządowej władzy. Rozmowa z Eweliną Szynkler byłą liderką jaworskiej lewicy

                    

                     79


                


            
	
                
                    
                        (FILM) Dzień Kobiet z BeraBand

                    

                     31


                


            
	
                
                    
                        (FILM, FOTO) Kolejna awaria wodociągowa w Jaworze

                    

                     28


                


            
	
                
                    
                        (FOTO) Parking dla wybranych

                    

                     26


                


            
	
                
                    
                        Wyniki do Rady Miejskiej w Jaworze. Jest dużo nowych twarzy

                    

                     22


                


            
	
                
                    
                        Cendrowski: mieszkańcy na pierwszym miejscu

                    

                     17


                


            
	
                
                    
                        Są bliżej mieszkańców i mają plany na Jawor

                    

                     16


                


            
	
                
                    
                        (SONDA) Jaworzanie wskazali, kogo wybiorą na burmistrza Jawora

                    

                     15


                


            
	
                
                    
                        Damian Kuć: gwarantuję pozytywne zmiany oraz rozwój Jawora

                    

                     14


                


            
	
                
                    
                        Bera: przede mną spotkania w Warszawie; przygotowujemy się do uruchomienia środków z KPO

                    

                     14


                


            






    Najnowsze komentarze

    	
                10.04 
                Chcieliście to macie. Bezrobotny "Szwajcar"…
            
	
                10.04 
                A potem płaczą, że wody nie ma, dziurawe drogi, a…
            
	
                10.04 
                mina włodarza jakaś nie wyraźna, spektakularnego zwycięstwa…
            
	
                10.04 
                Ciemnogród by był jakby pani rokosz wygrała…
            
	
                10.04 
                nic się na to nie poradzi, że ponad połowa jaworzan…
            


    Więcej




jawor24h.pl




    

    
    Reklama







    


        

        
            
                
                    [image: Logo Jawor24h.pl]jawor24h.pl


                

                
                                        
                        
                            Jawor24h.pl

                            

                            
                                AktualnościNa sygnaleSamorząd i politykaSportKultura i rozrywkaPublicystykaListy do redakcjiTurystyka HobbyZdrowie Uroda                            
                        

                    

                                        
                        
                            Serwisy regionalne

                            

                            
                                Dolny Śląsk
                                Legnica
                                Jawor
                                Bolków
                            
                        

                    

                    
                        
                            Polecane

                            

                            
                                Oficjalny patronat Miedzi Legnica
                                DJAmedia
                                Piotrowice-Osiedle
                                Osiedle Kamionka
                                Osiedle Javoria
                            
                        

                    

                    
                        
                            Największy portal informacyjny w powiecie jaworskim. Znajdziesz tutaj najświeższe informacje, zdjęcia oraz filmy z Jawora i okolic.

                            

                            Więcej znajdziesz na:

                            	
	
	


                        

                    

                

                

                
                    Copyright © DJAmedia
                    jawor24h.pl 2011-2024
                    Reklama
                    Polityka prywatności
                    Regulamin
                    Redakcja
                    Wszystkie artykuły
                
            

        

        
    

    
         

        

        
            REKLAMA

            
            
            
            
            

        

        Wszystkie zdjęcia
        

        

        

    

    
    
    ×
    
    


        
        
            
                
                    
                        Szukaj w serwisie jawor24h.pl

                        ×
                    

                    
                        
                            
                                
                                
                                    
                                
                            

                        

                        

                        Popularne tagi

    wybory samorządowe wybory 2024 wybory policja cisza wyborcza Miedź Legnica trener remont orlika wyniki wyborów do rady… burmistrz Jawora Orlik 2012 Fortuna 1 Liga  wyniki wyborów do rady… muzeum 
                    

                

            

        

        
        
        
            
                
                    
                        Prześlij materiał do redakcji

                        ×
                    

                    
                        
                            
                                Tytuł
                                
                                    
                                

                            

                            
                                Treść
                                
                                    
                                

                            

                            
                                Plik
                                
                                    

                                    Dozwolone pliki: gif, png, jpg, pdf, doc, docx. Maksymalna waga pliku: 1MB
                                

                            

                            

                            
                                Imię i nazwisko
                                
                                    
                                

                            

                            
                                Adres e-mail
                                
                                    
                                

                            

                            

                            
                                
                                     Wyślij materiał
                                

                            

                        

                    

                    
                        Zamknij
                    

                

            

        

        

        
        
        
        
             
           
        
        

        

        

        


        

	